

英皇書院

香港 般含道 六十三號 A
電話：二五四七 〇三一〇
傳真：二五四〇 六九〇八



KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD
HONG KONG
TEL : 2547 0310
FAX : 2540 6908

「中一適應及成長計劃 2016 - 2017」 (中一級學生適用)

敬啟者：

為提升本校中一學生自我形象及抗逆力，本校輔導組及學校社工特舉辦「中一適應及成長計劃 2016-2017」。計劃詳情如下：

日期(2016年)	時間	地點	主題 (將因應學生需要而調整)
19/10(三)	2:35 – 4:05pm	學校課室*/大型活動室	● 互相認識、小組導向及了解期望 ● 社交技巧
16/11(三)	2:35 – 4:05pm	學校課室*/大型活動室	● 分享升中適應後的困難 ● 壓力處理技巧
30/11(三)	2:35 – 4:05pm	學校課室*/大型活動室	● 學習及記憶技巧 ● 應試技巧
集合：2/12(五) 上午 11:00 解散：3/12(六) 下午 2:30		集散地點：上環中心 營地：麥理浩夫人度假村	● 自我認識 ● 人際及社交技巧
7/12(三)	2:35 – 4:05pm	學校課室*/大型活動室	● 時間管理 ● 活動總結及檢討

對象：中一學生

名額：24 人（如報名人數多於名額，將由校方篩選，並於 10 月 18 日或之前公佈獲取錄的同學名單及繳費事宜。）

費用：每位\$100 (*有需要的學生可申請豁免。)

請家長於 10 月 17 日或之前透過 e-ClassApp 或 eClass 內聯網系統簽署回條。如有任何疑問，請致電 2547 0310 向黃貴鋒老師或郭子芳老師查詢。

此致
各家長

校長

謹啟
(PL/16-17/09)

二零一六年十月十二日

✂-----
中一適應及成長計劃 2016 - 2017 回條
(請於十月十七日或之前透過 e-ClassApp 或 eClass 內聯網系統簽署回條)

本人已知悉 貴校有關「中一適應及成長計劃 2016 - 2017」詳情，並：(*請於適當的□內✓)

本人* 同意/ 不同意 敝子弟報名參與以上活動。

* 有意/ 無意 申請費用減免。

家長/監護人姓名：_____ (請用中文正楷)

家長/監護人簽署：* 請家長透過 eClass App 或 e-Class 內聯網系統簽署

學生姓名：_____ () 班別：_____

二零一六年十月 ____ 日

英皇書院

香港 般含道 六十三號A
電話：二五四七 〇三一〇
傳真：二五四〇 六九〇八



KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD
HONG KONG
TEL : 2547 0310
FAX : 2540 6908

S.1 Adaptation Programme 2016-2017 (Attn: S.1 Students)

To enhance the resilience and self-image of S.1 students, the school counselling team and school social worker will organize S.1 Adaptation Programme 2016-2017. The details are as follows:

Targets: S.1 students, 24 students in total

Charge: \$100 per student (Students, who are CSSA recipients or can prove themselves under financial difficulty, may apply for exemption of the activity fees.)

Date & Time	Venue	Theme
19 Oct 2016 (Wed) 2:35-4:05pm	School classroom / School Activity Room	Social skills
16 Nov 2016 (Wed) 2:35-4:05pm	School classroom / School Activity Room	Stress management skills
30 Nov 2016 (Wed) 2:35-4:05pm	School classroom / School Activity Room	Study skills
Assembly Date & Time: 02 Dec 2016 (Fri) 11:00am	Assembly & Dismissal Venue: · JC Sheung Wan C&Y ISC	Interpersonal skills
Dismissal Date & Time: 03 Dec 2016 (Sat) 2:30pm	Campsite: · Lady MacLehose Holiday Village	
07 Dec 2016 (Wed) 2:35-4:05pm	School classroom / School Activity room	Time management skills

The allocation of places for applicants is subject to the decision of the school. The result of the allocation will be announced on or before 18 Oct 2016.

Please sign the reply slip via eClass Parent Apps on smartphones or eClass Intranet **on or before 17 October 2016**. Should you have any enquiry, please contact Mr. HUANG Kwai-fung or Ms. KWOK Tsz-fong at 2547 0310.


TANG Kai-chak
Principal

12 October 2016
(PL/1617/09E)

S.1 Adaptation Programme 2016-2017 Reply Slip

(Please sign the reply slip via eClass Parent Apps on smartphones or eClass Intranet on or before 17 October 2016)

I acknowledge receipt of the notice concerning the above. (Please put a tick in the appropriate box.)

* I allow/ * don't allow my child to join the S.1 Adaptation Programme 2016-2017.

* I like / * don't like to apply for exemption of the activity fees.

Parent's Name: _____

Parent's Signature: Please sign the reply slip via eClass Parent Apps on smartphones or eClass Intranet

Student's Name: _____ Class: _____ Class No.: _____

Date: _____